
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 02 december 2021 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; R. 

Heirwegh; C. Vermeulen; D. Tielens; L. Van Dooren; G. Weyns; R. Hiel; E. Smet; K. Schelfhout; E. 
Debaets en W. Beeldens 
 
Verontschuldigd:  A. Denert 
 
 

1. Verslag van nazicht verwerking EPS recyclageparken 
 
De huidige overeenkomst voor de inzameling van EPS op de recyclageparken van MIWA en Ibogem 
loopt af eind dit jaar. Een nieuwe marktbevraging moest dus georganiseerd worden. Ibogem treedt 
op als aankoopcentrale voor MIWA en Ibogem. De manier van inzamelen wordt behouden. De 
offertes moesten uiterlijk ingediend worden op 01 december. Volgens het verslag van nazicht 
(meegestuurd in bijlage) kan de opdracht gegund worden aan de firma Seghers Setisol uit Beveren. 
 
Beslissing: de opdracht wordt gegund aan de firma Seghers Setisol. 

 
2. Huurovereenkomst Warande Waar Anders 

 
De huurovereenkomst voor de popupwinkel in de Warande loopt af op 31/12/2021. Volgens de 
wetgeving op de popupwinkels en de handelsovereenkomsten, kan er geen verlenging meer 
gebeuren van de huidige overeenkomst en huurformule. Samen met Immo Ceusters (die het pand in 
portefeuille heeft) werd gezocht naar een oplossing die voor alle partijen aanvaardbaar was. Het 
voorgestelde ontwerp is daar het resultaat van. Voor Ibogem veranderen de financiële voorwaarden 
niet. De huur blijft echter een gans jaar doorlopen en dit voor 3 opeenvolgende jaren. Het contract 
loopt echter over 9 jaar maar Ibogem kan na 3 jaar gebruik maken van de clausule voor wettelijke 
verbreking van de overeenkomst. Het permanent openhouden van de winkel (en niet meer 
popupwinkel) heeft wel een gevolg op de personeelsbezetting. Waar mogelijk wordt dit met het 
eigen team gedaan, inschakeling van tijdelijke krachten zal echter noodzakelijk zijn. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt de nieuwe overeenkomst goed. 
 

3. PFOS 
 
De resultaten van de staalnames van het gft en groenafval zijn overgemaakt door OVAM. Voor een 
aantal stalen werd de rapporteergrens van 0,5µg overschreden. Na overleg met OVAM-kabinet 
Demir-Karl Vrancken werd beslist om nog bijkomend onderzoek te doen voor groenafval in 1 straat in 
Zwijndrecht omdat de waarden daar sterk afwijkend zijn gezien de grotere afstand van de site van 
3M. Voor de andere resultaten wordt bekeken wat het vervolgonderzoek moet zijn. De cijfers geven 
geen uitsluitsel over de ernst van de vervuiling en er kunnen dus nog geen duidelijke conclusies 
getrokken worden. De gemeenten Beveren en Zwijndrecht worden hierover geïnformeerd. OVAM 
communiceert over deze resultaten, Ibogem zal dat bericht delen. 
 

4. Overeenkomst ROS Recupel MIWA-Ibogem 



 

 

 

 
Voor de afvoer van AEEA van de recyclageparken treedt MIWA al sinds lang op als ROS voor Ibogem. 
MIWA heeft hiervoor een overeenkomst met Recupel, in de overeenkomst van Ibogem en Recupel 
staat dit ook zo beschreven. Gezien een aantal recente wijzigingen in de basisovereenkomst 
opgemaakt door Recupel en Interafval, zijn er ook gevolgen voor de overeenkomsten van ROS. 
Normaal kon de huidige overeenkomst nog verlengd worden, maar gezien de wijzigingen wordt 
gekozen voor een nieuwe en ineens aangepaste overeenkomst. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt de overeenkomst tussen MIWA en Ibogem goed. 

 
5. Varia 

 
Namens de Raad van Bestuur, 
 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


